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Zápis z jednání  

Kolejní rady Univerzity Palackého v Olomouci 

 

Datum a čas konání:  15. 12. 2015; 19:00 – 22:30 

Místo konání:  Black Stuff Irish Pub, Ul. 1. máje, Olomouc 

 

Přítomni:        KR: Richard Hekele, Jakub Khor, Michal Kerestúri, Vlado Balaban 

  SKM:    Ing. Josef Suchánek 

  Hosté: Bc. Josef Kaštil, místopředseda Akademického senátu UP 

 

Program:  

1. Otevření jednání 

2. Diskuse 

3. Ukončení jednání 

 

 

1. Otevření jednání 

Prosincové jednání Kolejní rady UP bylo koncipováno jako neformální diskuse na témata 

přesahující zájmy jednotlivých kolejí a jejich provozně technických záležitostí a bylo věnováno 

tématům zasahujícím do života ubytovaných klientů napříč celým spektrem kolejních středisek 

Univerzity Palackého v Olomouci ve správě Správy kolejí a menz UP a vizím dlouhodobého 

fungování těchto středisek jak z hlediska ředitele SKM UP, tak z hlediska Kolejní rady UP.  

Pozvání přijal ředitel SKM UP, Ing. Suchánek, za což mu Kolejní rada UP děkuje.  

Jednotlivá diskutovaná témata jsou obecně popsaná v bodě 2 Diskuse tohoto zápisu z jednání. 
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2. Diskuse 

V rámci diskuse bylo diskutováno: 

I. manipulační poplatek 50 Kč za bezhotovostní platbu ubytování (kolejné) platební 

kartou, 

II. schválená změna Řádu vysokoškolské koleje UP Akademickým senátem UP 

III. možná změna ceníku dlouhodobého ubytování 

IV. vize řízení SKM UP ze strany vedení SKM UP 

V. individuální řešení problémových studentů. 

 

 

3. Ukončení jednání 

Ředitel SKM UP, Ing. Suchánek, popřál všem příjemné prožití vánočních svátků. Předseda KR 

UP se poděkoval za účast ředitele SKM UP, a tím umožnění neformální diskuse na již uvedená témata. 

Kolejní rada UP si váží transparentního přístupu vedení SKM UP a věří, že tato spolupráce s Kolejní 

radou UP bude pokračovat i nadále.  

Zástupci kolejí v Kolejní radě UP byli požádáni o dodání případných provozně technických 

připomínek za jednotlivé koleje, tyto budou zaslány Ing. Jakubíkovi (na jeho návrh). Příští jednání se 

uskuteční v únoru 2016.  

Termín bude upřesněn a bude zveřejněn na stránkách Kolejní rady UP: 

http://kolejniradaup.zaridi.to/aktuality.html.  

 

 

Další jednání Kolejní rady UP se uskuteční v únoru 2016. Termín najdete na http://kolejniradaup.zaridi.to/aktuality.html. 

Jednání Kolejní rady UP jsou veřejná. 

 

Zápis z jednání byl pořízen ve spolupráci s členy vedení SKM UP. 

 

 

Zapsal: Michal Kerestúri 

V Olomouci dne 19. prosince 2015 

 

M I C H A L  K E R E S T Ú R I ,  V . R .  

předseda KR UP v ak. roce 2015/2016 
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